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Milinceanu Viorica

Consilier local in Consiliul Local Hdrnnan

telefon: 0747484932

e-ma il : mi lincean uviorica @va J'loo.com

RAPORT DE ACTIVI'TATE

jos, raportul de activitate pe anul 2022

/ fn calitate de consilier local al Primariei FlSrman , am participat la gedinlele de
Consiliu Local ordinare si extraordinare c6t si la gedinlele din comisia.Z, pentru
probleme de invSlamdnt, sindtate, cultur5,, protectie socialS, activitSli sportive si

de agrement din care fac parte. Atunci cAnd nu am fost prezentd, am lipsit motivat,
din motive bine?ntemeiate, iar conform codului administrativ, am anunlat de
fiecare datS secretarul general al primariei Fldrman.

/ fn cadrul sedinlelor de comisie am analizat proiectele de hotd16re si arn fost de
acord cu toate avizele

/ -in;edintele de consiliu am votat proiectele de hoti16re !in6nd cont de necesitdtile
comunitdtii

/ -in toate gedinlele am avut o pozilie activd la majoritatea dezbaterilor privind

adoptare hotd16rilor, care au fost puse in discutie.
/ -Am fost de acord cu amendamentele benefice ale unor proiecte de iollardre, in

favoarea cetSlenilor cornunei noastre.

'/ -M-am preocupat de modul de sustinere a diverselor proiecte de hotd16re, propuse

de primarulcomunei , pe carein urrna analizariiin cadrulcomisiei de specialitate din
care fac parte comisia "pentru probleme de inv515m6nt, sdndtate, cultura, proteclie
sociald, activitSti sportive si de agrement", le-am avizat in mod favorabil



a/ -M-am adresat eonsiliuIui local cu toate dcleantele cetdtenilon, cdutind ?mpreunE
solutii de rezolvare.
-Pe tot parcursul anului2A22 am mentinut legdtura cu cetdtenii comunei pentru a

identifica problemele cu care se confruntS, acestea fiind ulterior transmise si

dezbdtute in cadrul sedintelor.
-Am suslinut in cadrul gedintelor toate proiectele de modernizare si derzvoltare a

comunei Hdrman (extindere utilitati, accesare fonduri activitdti culturale gi

transport in comun, infrastructur5 )

-Cu ocazia diferitelor sdrbitori , impreund cu alli colegi consilieri, domnul primar si
domnul viceprimar, (1 decembrie, inaltarea domnului) am participat la depunerea
de coroane la monumentul eroilor din comuna noastrd.
Am avut mai multe ludri de cuv6nt in sedintele de CL, aducAnd in discutie propuneri
si sesizdri venite de la cetS!enii din HSrman:;i satul podu oltului.
Ele se regdsescin procesele verbale ale sedinlelor Consiliului Local si pe you tube
Am fost si sunt mereu prezentd pentru fiecare cetSlean si pdstrez mereu legdtura in
permanen!5 cu locuitorii.

'/ -Pe viitor md g6ndesc sd gasesc cele mai bune solulii , sd stimulez si sii implic
comunitatea pentru colaborare si implicare mai sustinutd in rezolvarea
problemelor si treburilor publice ce sunt in competen!a consiliului local sd sustin

9i sd votez toate proiectele benefice, in favoarea cetdtenilor si comunitSlii ,

indiferent de cdtre cine vor fi initiate"
/ -voi incerca impreund cu ceilalli colegi consilieri locali , primar, vice;orimar ,(

indiferent de coloratura politicd) sd realizdm la un nivel cAt mai inalt dorintele si

interesele celor cdrora le datorSm locul nostru in consiliu local al comunei
UAnVnru gi sd nu uitdm niciodatS, c5 suntem alegi locali datoritd incnederii si

votului acordat de citre cet5lenii nostri hdrmdneni.
/ -impreuni si doar alSturi de cet5leni si comunitate, vom infiptui tot ce ne-am

dorit, numaiimpreuni vom reugi.
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